## 親愛的朋友 Dear Friends,

東華三院一直堅守「救病拯危、安老復康、興學育才、扶幼導青」的使命,服務香港市民。在教育 服務方面,本院積極促進學生全人發展,為莘莘學子提供除學術外,藝術及音樂等不同類型的活動, 讓他們在各方面有均衡而具個性的發展。過去多年來,本院的學生積極參與香港學校朗誦節、香港 學校舞蹈節、香港學校音樂節、香港學校戲劇節等校際活動,並屢獲佳績。

本院將於2024年2月3日(星期六)假香港海洋公園舉行「東華三院慈善遊園音樂祭」,收益將支援 學生參加藝術及音樂活動,旨在為社會提供完善及多元化的教育服務,作育英才,使兒童及青少年 成長後能盡展所長,回饋社會。

本院嘉賓除了當日可享用專屬包場時段至晚上十時外,還可以於怡慶坊欣賞有當紅年青偶像歌手 參與的壓軸音樂祭,另與威威隊長及一眾樂園好友見面及合照留念,以及欣賞海洋公園特備節目:光影 匯演 - 光影都會。我們誠意邀請您踴躍支持是次活動,和親友一同暢遊,齊為培育下一代出一分力!

東華三院董事局及冠名贊助人已贊助各項活動的直接開支,亦不會從活動籌得的公眾善款中扣除 行政開支,確保公眾善款全數撥用於本院服務,使更多人受惠。

Tung Wah Group of Hospitals has always been upholding its mission of "To heal the sick and to relieve the distressed; To care for the elderly and to rehabilitate the disabled; To promote education and to nurture the youngsters; and to raise the infant and to guide the youth," serving the citizens of Hong Kong. In the area of education services, TWGHs actively promotes the holistic development of students, offering various activities beyond academics, such as arts and music, to ensure a balanced and personalized development. Over the years, TWGHs students have actively participated in inter-school events like the Hong Kong Schools Speech Festival, Hong Kong Schools Dance Festival, Hong Kong Schools Music Festival, and Hong Kong Schools Drama Festival, achieving commendable results.

To raise funds in support of students to participate in artistic and musical activities, TWGHs will host the "TWGHs Charity Fun Day and Music Show" at Ocean Park Hong Kong on 3 February 2024 (Saturday), aiming to provide comprehensive and diversified educational services to nurture talents. The goal is to enable children and youth to fully develop their abilities and contribute to society upon reaching adulthood.

Guests of TWGHs are entitled to exclusive access to all the attractions of the park until 10:00pm and will get to enjoy the concert featuring popular young idol singers at Applause Pavilion, which is the highlight of the Festival. Additionally, guests can meet and take photos with beloved Whiskers & Friends and enjoy the park's signature multimedia show titled "Soul of Ocean and Visions of Hong Kong". Your support to this event is very much appreciated. We hope you will embark on a joyful journey with your family and friends, and contribute together to the development of the next generation!

All direct expenses of fund-raising events have been sponsored by TWGHs Board of Directors and Title Sponsors of the events and no administrative costs will be deducted from the donations of the general public to ensure all public donations will go directly to our services.

籌委會主席暨

東華三院第四副主席

(CHOI Ka Yee, Crystal)

Organizing Committee Chairman cum 4th Vice-Chairman, Board of Directors

東華三院主席

(WAI Ho Man, Herman) Chairman, Board of Directors



